
OBEC BUNKOVCE, 072 44 Bunkovce 103

Zápisnica 
z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva

zo dňa 23. septembra 2022

Prítomní:  starosta, poslanci a pracovníčka OcÚ – podľa priloženej prezenčnej listiny

Neprítomní:  ospravedlnení – 1
                      neospravedlnení – 0

Overovatelia zápisnice:  Ing. Roman Ragan, Miroslav Banom

Zapisovateľ:  Mgr. Jarmila Lucovičová

Program:

1. Otvorenie zasadnutia a schválenie programu
2. Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa
3. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia
4. Výročná správa o hospodárení obce Bunkovce za rok 2021
5. Plnenie rozpočtu obce Bunkovce za 1. polrok 2022
6. Prerokovanie  a  schválenie  prenájmu  pozemkov  vo  vlastníctve  obce  z  dôvodu  hodného

osobitného zreteľa pre spoločnosť PZB, s.r.o. 
7. Prerokovanie žiadosti  o investičný zámer – výstavba fotovoltaickej elektrárne 20 MW a

vydanie záväzného stanoviska
8. Diskusia a rôzne
9. Záver



Priebeh rokovania:
1.
Riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvoril  a viedol starosta obce Václav Ličko. Privítal
prítomných poslancov a pracovníčku OcÚ. Zo zasadnutia sa zo zdravotných dôvodov ospravedlnil
poslanec Štefan Ovad a z pracovných dôvodov hlavný kontrolór Ing. Roman Oklamčák. Starosta
konštatoval, že zastupiteľstvo je uznášania schopné a oboznámil ho s programom, ktorý poslanci
následne jednohlasne schválili, bez pripomienok.
za – 4 /Banom, Cihovič, Danková Dziaková, Ragan/,   proti – 0,   zdržal sa – 0   
2.
Za  overovateľov  zápisnice  boli  určení  poslanci  Ing.  Roman  Ragan  a  Miroslav  Banom,  za
zapisovateľa pracovníčka OcÚ Mgr. Jarmila Lucovičová.
3.
V  tomto  bode  vykonali  poslanci  kontrolu  plnenia  uznesení  z  predchádzajúceho  zasadnutia  a
konštatovali, že všetky body uznesení boli splnené. 
4.
Starosta obce predložil zastupiteľstvu Výročnú správu o hospodárení obce Bunkovce za rok 2021.
Zastupiteľstvo vzalo správu na vedomie, bez pripomienok.
za – 4 /Banom, Cihovič, Danková Dziaková, Ragan/,   proti – 0,   zdržal sa – 0 
5.
Starosta predložil poslancom výsledky hospodárenia obce za 1. polrok 2022. Informoval ich, že
rozpočet  je  čerpaný v  súlade  so  schváleným plánom hospodárenia  a  oboznámil  ich  so  stavom
jednotlivých kapitol a položiek. Celkové čerpanie rozpočtu za 1. polrok bolo na úrovni cca 50 %.
Poslanci vzali uvedené na vedomie, bez pripomienok. 
za – 4 /Banom, Cihovič, Danková Dziaková, Ragan/,   proti – 0,   zdržal sa – 0 
6.
Zastupiteľstvo prerokovalo žiadosť spoločnosti PZB, s.r.o., Mäsiarska 57/A, Košice, IČO 44728034
o prenájom pozemkov nachádzajúcich sa v majetku obce Bunkovce a to parcely registra C-KN 

– č. 637/6 – ostatná plocha o výmere 2845 m2, k. ú. Veľké Revištia, LV č. 1074
– č. 328/5 – ostatná plocha o výmere 101 m2, k. ú. Bunkovce, LV č. 342
– č. 328/2 – ostatná plocha o výmere 297 m2, k. ú. Bunkovce, LV č. 342
– č. 353/1 – zast. plocha a nádvorie o výmere 2705 m2, k. ú. Bunkovce, LV č. 342
– č. 353/3 – zast. plocha a nádvorie o výmere 209 m2, k. ú. Bunkovce, LV č. 342

o celkovej výmere 6157 m2 a schválilo z dôvodu hodného osobitného zreteľa prenájom uvedených
pozemkov na dobu desať ( 10 ) rokov za ročný nájom vo výške 800,- € a v prípade kúpy uvedených
pozemkov  spoločnosťou  PZB,  s.r.o.  bude  celková  suma  vyplatená  za  nájom týchto  pozemkov
započítaná do kúpnej ceny. 
za – 4 /Banom, Cihovič, Danková Dziaková, Ragan/,   proti – 0,   zdržal sa – 0 
7.
Spoločnosť PZB, s.r.o., Mäsiarska 57/A, Košice listom zo dňa 12.08.2022 požiadala obec Bunkovce
o  vydanie  záväzného  stanoviska  k  investičnému  zámeru  z  hľadiska  Územného  plánu  obce.
Zámerom PZB, s.r.o. je vybudovať v Priemyselnej zóne Bunkovce fotovoltaickú elektráreň 20 MW
na parcelách C-KN č. 328/3 a C-KN č. 329/4, k. ú. Bunkovce. Obec Bunkovce požiadala hlavného
riešiteľa Územného plánu obce Ing. arch. Mariannu Boškovú o vyjadrenie k žiadosti PZB, s.r.o. 
Ing. arch. M. Bošková pripravila v mene obce ´záväzné stanovisko k investičnej činnosti´ v ktorom
je konštatované, že „uvažovaný zámer je v súlade s Územným plánom obce Bunkovce“. S týmto
stanoviskom sa stotožnilo zastupiteľstvo i starosta obce.
za – 4 /Banom, Cihovič, Danková Dziaková, Ragan/,   proti – 0,   zdržal sa – 0 
8.
V rôznom poslanci a starosta diskutovali 

– o blížiacich sa komunálnych voľbách i voľbách do vyšších územných celkov (VÚC) o počte
kandidátov na starostu, predsedu, či poslancov. V našej obci sú 4 kandidáti na starostu obce
a 16 kandidáti na poslanca obecného zastupiteľstva



– starosta zhodnotil činnosť samosprávy obce počas celého volebného obdobia a poďakoval
poslancom za  ich  aktívny prístup  k  povinnostiam vyplývajúcim  z  ich  funkcie.  Bolo  to
pomerne zložité a komplikované obdobie, nakoľko sme museli prežiť dva roky covidovej
pandémie, kedy boli obmedzené, mnohokrát aj zastavené všetky bežné činnosti. Následne
sme museli čeliť a pomáhať pri utečeneckej kríze, ktorú vyvolala vojna na Ukrajine, keď
Rusko bezdôvodne napadlo susednú Ukrajinu, čo spôsobilo masívny útek občanov  Ukrajiny
do bezpečia aj cez našu spoločnú hranicu. Priestory budovy Materskej školy sme poskytli
pre  záchranárov a  dobrovoľníkov z  celej  Európy aj  USA, ktorí  pomáhali  utečencom na
hraniciach  vo  Vyšnom  Nemeckom.  Tieto  skutočnosti  vyvolali  aj  ekonomickú  krízu,  čo
spôsobilo výraznú infláciu a zdražovanie takmer všetkých tovarov a služieb. Aj v týchto
zložitých podmienkach sme sa snažili aktívne hľadať prostriedky na ďalší rozvoj obce. 
V tomto volebnom období sme okrem iného

– zabezpečili projektovú dokumentáciu na rekonštrukciu budovy obecného úradu a kultúrneho
domu. Následne bola podaná žiadosť o nenávratný finančný príspevok na jej realizáciu

– kompletne sme prestavali a zrekonštruovali kuchyňu na obecnom úrade vrátane zateplenia,
výmeny okien a zakúpenia novej kuchynskej techniky 

– zabezpečili sme projektovú dokumentáciu na odvodnenie rigolov pred rodinnými domami v
obci a taktiež bola podaná žiadosť o NFP na realizáciu tohto projektu

– zabezpečili  sme projektovú  dokumentáciu  na  projekt  výstavba  chodníkov a  parkovacích
miest v obci. Následne bola podaná žiadosť o NFP na realizáciu projektu

– prispievame na stravovanie seniorov vo výške 1,- € na jedno jedlo denne
– zabezpečili  sme  opravu  chladiaceho  boxu  v  Dome  smútku,  výspravka  a  vymaľovanie

vnútorných priestorov a zakúpenie 60 ks stoličiek 
– zabezpečili sme závoz bývalej „Riky“ pri bytovom dome a vyrovnanie terénu 
– celoročne sa zabezpečovalo kosenie a starostlivosť o verejné priestranstva obce, cintorín aj o

priestory pri cerkvi a farskej budove
– každoročne sme poskytli finančný príspevok vo výške 1.000,- € na potreby farnosti 
– v rámci kultúrnych aktivít sme organizovali oslavy Dňa matiek, rozlúčku so starým rokom a

privítanie nového roka i tradičný futbalový turnaj o pohár starostu obce     

– zastupiteľstvo schválilo odmeny pre poslancov vo výške 250,- € v hrubom 
za – 4 /Banom, Cihovič, Danková Dziaková, Ragan/,   proti – 0,   zdržal sa – 0 

9.
Na záver zasadnutia starosta poďakoval všetkým prítomným za účasť a ukončil riadne zasadnutie
Obecného zastupiteľstva.  

V Bunkovciach 23.09.2022

Zapisovateľ:  Mgr. Jarmila Lucovičová

                                                                                                    Václav   L i č k o 
                                                                                                            starosta

Overovatelia:  Ing. Roman Ragan                 

                        Miroslav Banom                        


